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Vragen van het lid Madlener (PVV)
aan de ministers van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en van
Verkeer en Waterstaat over de
snelwegpanorama’s. (Ingezonden
20 augustus 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het artikel
«Cramer komt met voorstel voor
aanleg snelwegpanorama»?1

2
Is het de bedoeling dat mensen
vanuit de file gaan genieten van deze
snelwegpanorama’s, of gaat u ook
zorgen voor de spoedige verbreding
van deze weggedeelten?

3
Kunt u garanderen dat deze
snelwegpanorama’s op geen enkele
wijze de verbreding en aanleg van
wegen zullen belemmeren of
vertragen?

4
Worden de kosten van de aanleg en
verbreding van wegen langs deze
snelwegpanorama’s mogelijk hoger
vanwege deze snelwegpanorama’s?

5
Wat zijn de kosten van deze
snelwegpanorama’s en waarom
besteedt u dit geld niet aan de
verbreding van wegen, zodat mensen
ook kunnen genieten van een snelle
doorstroming van de wegen en meer

tijd overhouden om bijvoorbeeld in
de natuur te gaan wandelen?

1 http://www.elsevier.nl/web/10200026/
Nieuws/Politiek/Cramer-komtmet-voorstel-
voor-aanleg-snelwegpanorama.htm
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